
Zápis z VČS ZO č. 4 „U rybníka“, konané 2.4.2017 

 

1. Předseda p. Fila zahájil schůzi. Počet přítomných členů je 26 z celkových 33. 

Schůze je usnášeníschopná. 

2. VČS zvolila návrhovou a mandátovou komisi – p. Košárek, p. Moldříková a 

zapisovatelku – p. Waloschkovou. 

3. VČS bere na vědomí zprávu o činnosti ZO za rok 2016 – přednesl předseda p. 

Fila. Proběhlo hlasování o případné kooptaci nových členů do výboru během roku – 

pro hlasovalo 26 členů. 

P. Votípka byl schválen do funkce hospodáře místo p. Košárka – pro hlasovalo 26 

členů. 

Dále bylo oznámeno, že dojde ke zmeně banky a bankovního účtu pro naši ZO. 

Funkce zástupce předsedy bude zrušena. 

4. VČS bere na vědomí zprávu o hospodaření ZO za rok 2016 – přednesl p. 

Košárek. Počet brigádnických hodin zůstává – 2 hod./rok, při neodpracování je 

poplatek 200,-/hod. V případě nutnosti je nutno odpracovat i více brig. hodin. 

5. VČS bere na vědomí pokladní zprávu za rok 2016 a návrh finančního plánu na 

rok 2017 – přednesla p. Hrabovská 

6. VČS bere na vědomí revizní zprávu za r. 2016 – přednesla p. Všetulová. 

7. VČS schválila výši účelového příspěvku pro r. 2018, zůstává nezměněn – 1,50 

Kč/m2 

VČS  přijala novou členku pí.Helenu Bláhovou. P. Polách a p. Dronský zrušili členství. 

8. Blahopřání jubilantům. V tomto roce nemáme jubilanty. 

9. Diskuse. V dubnu proběhnou výkopové práce na příjezdové cestě kvůli 

pokládání elektrických kabelů. Zahrádkáři žádají, aby aspoň 2 dny před zahájením 

práce byli upozorněni, že tato cesta nebude průjezdná. 

V letošním roce bude provedena oprava příjezdové cesty. P.Votípka upozornil, že 

pokud se naveze struska, pak operativně svolá zahrádkáře a musí se rozhrnout. 

10. VČS souhlasí s tímto usnesením. Souhlas 26 členů. 

 

 


